
آرمان ملی: مدیرعامل باشگاه استقلال تهران با اشاره به 
اینکه سرمربی جدید این تیم قطعا خارجی است، اعلام کرد 

ظرف روزهای آینده سرمربی جدید معرفی می شود.
  صحبت مدیرعامل 

فرشید سمیعی، مدیرعامل باشگاه استقلال تهران در رابطه 
کره این باشگاه با گزینه های سرمربیگری  با آخرین وضعیت مذا
کرات با پل لوگوئن به  کرات ادامه دارد. مذا اظهار داشت: مذا
مراحل نهایی رسیده بود، اما بنا به دلایلی این همکاری میسر 
کرات ما با سایر گزینه ها همچنان ادامه  نشد. با این حال، مذا
دارد و امیدواریم که به زودی با سرمربی ای به توافق نهایی 
برسیم که هم با بودجه باشگاه مطابقت داشته باشد و هم 
بتواند پروژه فنی مدنظر مدیریت را اعمال کند. امیدواریم 
هرچه سریع تر این مربی معرفی و به جمع تیم اضافه شود. 
وی افزود: من به عنوان یکی از هواداران استقلال در باشگاه 
کثریت را دنبال می کنم. به آن دسته از افراد  حضور دارم و نظر ا
اقلیت که فقط تخریب می کنند، کاری نداریم. تمام تلاش ما 
این است که رضایت هواداران عاشق و دلسوخته استقلال 
را جلب کنیم. به این اقلیت که در حال پول پاشی در فضای 
ل هایی که منافع شان در باشگاه قطع  مجازی هستند یا دلا
شده یا آن هایی که دیگر در باشگاه نیستند، کاری ندارم. 
سمیعی اضافه کرد: در طول فصل، باشگاه اقدامات زیادی 
از جمله برگزاری اردوی پیش فصل، بستن تیم، فراهم کردن 
امکاناتی همچون زمین تمرین، پروازهای چارتری اختصاصی 
و بازسازی کمپ حجازی انجام داده است. تمام این اقدامات 
گرفته است. ما از  با هدف جلب رضایت هواداران صورت 
ابتدای فصل تلاش کردیم که تیمی قوی بسازیم و شرایط لازم 
را برای موفقیت تیم فراهم کنیم. در این راستا، تمام توان خود 
را به کار گرفته ایم و امیدواریم که با جذب یک مربی خارجی، 
بتوانیم بهترین نتایج را برای تیم استقلال به دست آوریم. 
مدیرعامل باشگاه استقلال تهران در پاسخ به این پرسش که 
گر به ابتدای فصل برگردیم بازهم جواد نکونام را به عنوان  ا
سرمربی انتخاب خواهد کرد، گفت: قطعا همین طور است. 
من همچنان معتقدم که تیم ما پتانسیل موفقیت را داشت. 
نکونام انتقاداتی دارد که حق شان است اما من اعتقاد دارم 
که می توانستیم تیم موفقی باشیم. مسائلی وجود داشت 
که باعث عدم موفقیت ما شد اما این مسائل داخلی است و 
ترجیح می دهیم درون تیم باقی بماند. متاسفم که این اتفاق 
نیفتاد. وی در خصوص انتشار اسامی مربیان مختلف توسط 
کثر اسامی  رسانه ها و مدیر برنامه های مربیان خارجی گفت: ا
که منتشر می شود از سوی مدیر برنامه های ایرانی این مربیان 
است که می خواهند با استفاده از ابزار هواداران این گزینه 
را به باشگاه نزدیک کنند. ما موارد مختلف را بررسی کنیم و 
در مرحله آخر انتخاب سرمربی جدید هستیم. مدیرعامل 
باشگاه استقلال در مورد شرایط این تیم با سرمربی موقت 
گفت: سهراب بختیاری زاده از روز اولی که حضور پیدا کرد یک 
بدنساز آورد و تیم خودش را تکمیل کرد. ارتباط خوبی بین 
سرمربی و کادر فنی و بازیکنان وجود دارد. با این حال، این 

مانع نمی شود که ما به دنبال سرمربی خارجی نرویم. خیلی ها 
دوست دارند توهم توطئه ایجاد کنند که باشگاه استقلال 
به دنبال جذب سرمربی خارجی نیست. جا دارد من باز هم 
کید کنم که باشگاه استقلال قطعاً به دنبال جذب مربی  تأ
ح شدن نام  خارجی است. سمیعی در رابطه با اینکه آیا مطر
کتور را نیز رد می کند؟ اظهار  کو خمس، سرمربی سابق ترا پا
داشت: به هر حال این رفتن همان راه است. من تأیید کنم یا 
نه، آقایان در این بازار تأثیرگذار خواهند بود. ما در حال بررسی 
گزینه های مختلف هستیم و به زودی تصمیم نهایی اعلام 
خواهد شد و به آخرش رسیده ایم. مدیرعامل باشگاه استقلال 
در مورد شرایطی که باید سرمربی آینده آبی پوشان داشته 
باشد نیز گفت: به هر حال این سرمربی باید با بودجه باشگاه 
متناسب باشد. ضمن اینکه شخصیت بالایی هم داشته باشد 
و بتواند تیم را مدیریت کند و از نظر فنی هم استقلال را به 
جایگاهی برساند که جزو مدعیان قهرمانی باشد. وی در مورد 
پل لوگوئن اظهار داشت: باز هم براساس خواسته هوادار عمل 
کردیم. هوادار از ما انتظار داشت تا سرمربی هر چه زودتر سر 
تمرین حاضر شود. شاید کمی تأخیر می دادیم، نتیجه بهتری 
گر این اتفاق می افتاد ما می توانستیم در  صورت می گرفت. ا
حالت پنهان این کار را انجام دهیم. ویزای ایشان هم انجام 
خ  شده بود و قرار بود بیاید بعد اعلام کنیم، اما اتفاقاتی که ر
داد این اجازه را به ما نداد. با این حال در دو، سه روز آینده 

سرمربی جدید را معرفی خواهیم کرد. 
  گزینه ها 

پل لوگوئن فرانسوی گزینه اول جانشینی جواد  نکونام بود، 
ولی با اعلام رئیس باشگاه استقلال با مخالفت او برای  سفر 
به ایران نشستن این مربی فرانسوی روی نیمکت استقلال 
 منتفی شد.   لوگوئن که سابقه هدایت رنجرز در اسکاتلند را 
دارد در این باشگاه با  کاپیتان تیم جنجالی عجیب و غریب 

داشته است. تنش همیشگی  لوگوئن با بری فرگوسن، کاپیتان 
وقت رنجرز این بوده که این بازیکن  اسکاتلندی اصرار داشته 
قبل از هر بازی لوبیا پخته بخورد.   لوگوئن با اعتبار قابل توجه 
در تابستان 2006 به گلاسکو رفت تا  سرمربی رنجرز شود. او 
دوره های موفقی با رن و لیون پشت سر  گذاشته بود ولی در 
اسکاتلند نتوانست موفق بشود. لورنتیو اورلین رگکامف با 
سابقه هدایت استوا بخارست، الهلال و الاهلی عربستان، 
الوحده و الوصل امارات که فصل قبل با الطاعی عربستان 
به لیگ دو این کشور سقوط کرد، حالا نزدیک ترین گزینه 
به نیمکت استقلال است. این مربی رومانیایی در دوران 
بازیگری تنها یک بازی ملی برای رومانی داشت اما در تیم های 
آلمانیا آخن و انرژی کوتبوس سابقه بازی دارد و ۹ سال در 
بوندس لیگا بازی می کرد. از صبح دیروز نام یک مربی اهل 
ح  آفریقای جنوبی به عنوان گزینه شماره یک استقلال مطر
شده است؛ پیتسو موسیمان سیه چرده اما باید با یک مربی 
پرتغالی و یک مربی رومانیایی رقابت کند. گفته می شود این 
رومانیایی که لورنتیو اورلین رگکامف نام دارد و هفته قبل هم 
از سوی برخی ایجنت ها به استقلال توصیه شده بود، مجددا 
به مدیران استقلال لینک شده است و آنها با توجه به قیمت 
بالای گزینه پرتغالی و ناشناخته بودن سرمربی اهل آفریقای 
جنوبی، تمایل دارند با رگکامف کار کنند، مگر اینکه باز هم 
داستان های پشت پرده مسیر بازی را در استقلال عوض کند. 
استقلال که مدیرعاملش دوست داشت با ولاسکوئز کار کند 
و رئیس هیات مدیره اش علاقه مند به همکاری با پل لو گن 
فرانسوی بود، دو گزینه اهل ترکیه را هم در آب نمک خوابانده 
کرات به دلیل ناتوانی و ناشی گری  گر باز هم دقیقه ۹0 مذا تا ا
لان و یا  مدیران باشگاه یا به دلیل سنگ اندازی های دلا
شاید به بهانه شرایط منطقه بی نتیجه ماند، زمان بیش از 

این هدر نرود. 

11ورزش سال هفتم
شماره  1944

دوشنبه 
1403 .07 .23
10  ربیع الثانی     1446/    14   اکتبر  2024

a r m a n m e l i . i r

ظرف دو سه روز آینده معرفی می شود

قطعی؛ سرمربی استقلال خارجی است 

بازگشت NBA به چین  
رئیس اتحادیه ملی بسکتبال آمریکا از بازگشت 
برخی بازی های NBA به چین خبر داد. آدام 
،  رئیس اتحادیه ملی بسکتبال آمریکا در  سیلور
سخنرانی خود در دانشگاه کلمبیا از بازگشت 
برخی بازی های NBA به چین خبر داد.  آخرین 
دیدار NBA که در چین برگزار شد به سال 201۹ 
برمی گردد و اتحادیه ملی بسکتبال آمریکا به دلیل 
عدم پخش بازی ها از سال 2022،  صدها میلیون 
دلار ضرر کرده است.  سیلور در این مورد گفت: ما 
به عنوان متولیان لیگ NBA تصمیم به گسترش 
آن در سطح جهان گرفته ایم. این کار، قسمتی از 
ماموریت ما برای حفظ سلامت رشته بسکتبال 
است.  با این تصمیم، برخی از مسابقات لیگ 
و دیدارهای پیش فصل NBA در چین برگزار 

خواهد شد.

ویژه

گفتوگو

باشگاه  ورزشی  معاون  بادامکی  حسین 
پرسپولیس در خصوص وضعیت کادرفنی این 
تیم پس از بازگشت کریم باقری و حواشی پیرامون 

این تیم صحبت کرد. 
   آقا کریم هم برگشت. در دوران بازی با 
شما و پژمان نوری ارتباط بسیاری خوبی 

داشت.
لازم نیست که من درباره آقا کریم صحبت کنم. 
ایشان در هر سمتی بوده چه بازیکن چه مربی به 
تیم کمک کرده و خدا را شکر که برگشتند. در واقع 
ایشان باید به ما خوشامد بگویند. فکر می کنم 
بازگشت ایشان خبر خوبی بود. درویش برای 
اینکه این اتفاق بیفتد خیلی زحمت کشید و صفر 
تا صدش را پیش برد که این کار جای قدردانی 
دارد. امیدوارم با حضور آقا کریم جو تیم بهتر شود 
و ایشان کنار بقیه اعضای کادر فنی مثمرثمر 
باشند ضمن اینکه خوشحالم هواداران هم از این 

اتفاق خوشحالند.
   فکر می کنی کریم باقری در تیم گاریدو از 

چه منظر مفید باشد، فنی یا انضباطی؟
در هر دو مورد تواند کمک کند. بالاخره ایشان 
در بالاترین سطح فوتبال اروپا تجربه کار کردن 
دارد و در بحث فنی می تواند کمک کند ضمن 
اینکه از آن منظر که بقیه می گویند هم بسیار 
مفید است. فکر کنم وقتی با گاریدو صحبت کند 
حتماً انتظاراتی که از ایشان دارد را مطرح خواهد 
کرد و فکر نمی کنم مشکلی وجود داشته باشد و 

حتماً می تواند خیلی کمک کند.
   مسأله مهرداد خانبان به کجا رسید؟ آیا 

رسماً از پرسپولیس جدا شده یا هنوز نه؟
ببینید خانبان هم خیلی کمک کرده اما یک 
سوء تفاهمی پیش آمده بود که وقتی گاریدو 
برگردد و درویش صحبت کند ایشان می توانند 

کنار ما باشند.
   طی دو روز اخیر شایعاتی درباره اینکه 
شاید گاریدو به ایران برنگردد مطرح شده. این 

شایعه را تکذیب می کنید؟
قطعاً حاشیه و شایعات دور و بر پرسپولیس 
بوده و هست. الان که شرایط پرسپولیس خوب 
است خیلی ها دوست دارند خوب بماند. خود 
ایشان دنبال این بود که بلیت برگشتش اوکی 
شود و نیاز است که مشکلات پروازهای خارجی 
حل شود. ما هم پیگیریم که مشکل ایشان حل 
شود و بموقع برگردند. الان ایشان کلاس دارند و 

دوشنبه یا سه شنبه برخواهند گشت.

بادامکی: 
 حاشیه و شایعات دور 
 و بر پرسپولیس بوده 

و هست! 

فاطمه سعیدآبادی قهرمان کاراته  
امیدهای جهان شد 

ایسنا: کاراته کای وزن ۵۵- کیلوگرم بانوان 
ایران با شکست حریفش از مصر به مدال طلای 
فاطمه زهرا  یافت.  دست  جهان  امیدهای 
سعیدآبادی، نماینده وزن ۵۵- کیلوگرم ایران، 
در جریان فینال کاراته امیدهای جهان در ایتالیا 
مقابل منتال الهواری از مصر با نتیجه دو بر 
صفر به برتری رسید و صاحب مدال طلا شد. 
سعیدآبادی پیش از رسیدن به فینال، حریفانی 
کی را  ، سنگال، قزاقستان و اسلوا از سنگاپور
شکست داده بود. در وزن ۵0- کیلوگرم نیز یلدا 
نقی بیرانوند در دیدار رده بندی مقابل حریفش 
کش شش بر صفر به برتری رسید و صاحب  از مرا

مدال برنز شد.

کنش فدراسیون بسکتبال به  وا
حاشیه های سفر سرمربی تیم ملی 

ایرنا: دبیر فدراسیون بسکتبال نسبت به 
سفر  خصوص  در  شده  ایجاد  حاشیه های 
کنش نشان داد.  سرمربی تیم ملی مردان ایران وا
کنش  محسن معزی فر در گفت وگو با   ایرنا و در وا
به حاشیه های ایجاد شده برای سفر سرمربی تیم 
ملی، اظهار داشت: سفر سوتیریس مانولوپولوس 
طبق برنامه و هماهنگ شده و مشکلی از این 
کید کرد: او طبق برنامه  بابت وجود ندارد. وی تا
در سفر قبلی خود اردوی تیم ملی را برگزار کرد و به 
کشورش بازگشت تا کارهای شخصی اش را دنبال 
کنون هم در ارتباط هستیم و مشکلی وجود  کند. ا
ندارد. دبیر فدراسیون بسکتبال، خاطرنشان 
کرد: با توجه به روند فعالیت ها، او هفته آینده وارد 
کشور می شود تا تمریتات تیم ملی را برای پنجره 

دوم پیگیری کند.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: دو داور جوان فوتسال کشورمان به نام های منصور 
که در مسابقات لیگ برتر  طلائیان و جلال خالقی زندی 
فوتسال نوجوانان کشورمان در بندرعباس قضاوت می کردند، 
در راه بازگشت با خودروی شخصی تصادف شدیدی داشتند. 
با وجود شدت خسارت وارده بر خودرو، هر دو داور حال 
مساعدی دارند و آسیب جدی ندیدند. با این حال، اتفاق 
فوق چنین مسأله ای را در اذهان ایجاد کرد که داوران برای 
سفر به شهر میزبان هر مسابقه مجبور هستند با وسیله نقلیه 
شخصی خود رانندگی کنند و فدراسیون فوتبال و سازمان 
لیگ فوتسال، این کار را از سر خود باز کرده است. احسان 
کامیانی دبیر سازمان لیگ فوتسال در گفت وگو با تسنیم، 
درباره وضعیت رفت وآمد داوران فوتسال ایران اظهار داشت: 
سازمان لیگ علاوه بر دستمزد قضاوت هر مسابقه، مبلغی 
برای رفت وآمد داوران در نظر می گیرد که به صورت کیلومتری 
، عدد متفاوتی  محاسبه می شود و بر اساس مسافت سفر
برای آنها در نظر می گیریم. وی با اشاره به پیگیری وضعیت 
طلائیان و خالقی توسط سازمان لیگ تصریح کرد: هزینه ای 
بابت انتقال داور از منزل به محلی که از آنجا به شهر مقصد 
سفر می کند )فرودگاه یا ترمینال(، به داوران پرداخت شده و 
ارقام فوق به همراه دستمزد، در پایان هر سه ماه به حساب 
داوران واریز می شود. در جلسه بعدی هیات رئیسه سازمان 
لیگ تلاش می کنیم کمکی برای دو داور فوق در نظر بگیریم. 

بیــنالمــلل
، توماس مولر و ایلکای گوندوغان دوشنبه     مانوئل نویر
شب پیش از بازی مقابل هلند در مراسمی مورد تقدیر قرار 
خواهند گرفت. این در شرایطی است که تونی کروس که او 
هم پس از یورو 202۴ از تیم ملی آلمان خداحافظی کرد، در 
، مولر و گوندوغان  این مراسم حضور نخواهد داشت. نویر
در آلیانس آره نا حضور خواهند داشت و مورد تجلیل قرار 
نام این ستارگان به خاطر موفقیت ها و  گرفت.  خواهند 
دستاوردهایشان در تاریخ فوتبال آلمان ثبت شده است. 
کروس در  اتحادیه فوتبال آلمان با اشاره به غیبت تونی 
بیانیه ای اعلام کرد: کروس نیز دوست دارد در مونیخ باشد اما 
روز دوشنبه در مادرید همراه فرزندش تمرین خواهد داشت 
و نمی تواند به آلمان بیاید. کروس ۳۴ساله و خانواده اش در 
مادرید زندگی می کنند. سه قهرمان جام جهانی 201۴ یعنی 
، مولر و کروس و همچنین ایلکای گوندوغان، کاپیتان  نویر
سابق مانشافت، چهار ستاره فوتبال آلمان هستند که روی 
گلزمان،  هم ۴۵1 بازی ملی برای آلمان انجام داده اند. یولیان نا
سرمربی تیم ملی آلمان، با اشاره به خداحافظی ستارگان 
فوتبال آلمان گفت: شب بسیار هیجان انگیز و احساسی در 
پیش خواهد بود و در ادامه بازی در ورزشگاه برگزار خواهد شد 
و امیدوارم این بازی تکمیل کننده شب خاص برای هواداران 

فوتبال آلمان باشد. 

نامجومطلق: تیم ملی شکست برابر قطر را جبران می کند
بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان 
قلعه نویی  امیر  گردان  شا کرد،  کید  تأ
شکست برابر قطر در جام ملت های آسیا 

را جبران خواهند کرد. 
مجید نامجومطلق در گفت وگو با تسنیم، 
درباره تساوی بدون گل تیم ملی فوتبال 
کشورمان برابر ازبکستان اظهار داشت: 
من فکر می کنم مساوی نتیجه بدی نبود 
و این در حالی است که تیم ما در این بازی 
10 نفره شد. ازبکستان جزو تیم هایی است 
که در این چند سال پیشرفت خوبی در 
فوتبال آسیا داشته و بازی در زمین این 
تیم برای هیچ تیمی آسان نیست. ما بعد 
از اینکه 10 نفره شدیم فوتبال بهتری را به 

می توانستیم  حتی  و  گذاشتیم  نمایش 
برنده از زمین بیرون بیاییم. وی در پاسخ 
قوت  و  ضعف  نقاط  مورد  در  سؤالی  به 
تیم ملی فوتبال کشورمان تصریح کرد: کادر 
فنی در این زمینه قطعاً می تواند بهتر نظر 
بدهد، چون آنها نزدیک به تیم هستند و 
بدون شک روی نقاط ضعف تیم هم کار 
کرد. من فکر می کنم روی تنوع  خواهند 
باید  گل  به  رسیدن  راه های  و  کتیکی  تا
کنیم. تیم ما از لحاظ آمار گل  کار  بیشتر 
خورده شرایط خوبی دارد، ولی در خط 
حمله از لحاظ گلزنی آمار خوبی نداریم. 
امیدوارم با مهاجم و هافبک های خوبی 
که داریم از لحاظ گلزنی شرایط خوبی پیدا 

فوتبال  تیم ملی  پیشین  هافبک  کنیم. 
کشورمان راجع به بازی پیش روی این تیم 
کرد: فوتبال  مقابل قطر نیز خاطر نشان 
بالاتر  فوتبال قطر  از  گردن  و  ما یک سر 
است، ولی نمی توان منکر پیشرفت آنها در 
فوتبال شد. قطر در جام ملت ها قهرمان 
شد و ایران را هم شکست داد، ولی من به 
نتیجه بازی روز سه شنبه با قطر خوش بین 
این  برای  بازیکنان  می کنم  فکر  هستم. 
بازی انگیزه زیادی دارند و شکست در جام 
ملت ها را در این بازی جبران خواهیم کرد. 
پیشکسوت استقلال درباره شرایط این تیم 
بعد از جدایی جواد نکونام هم به تسنیم 
کشید  گفت: نکونام در استقلال زحمت 

و از لحاظ نتیجه گیری هم عملکرد بسیار 
خوبی داشت. او در فصل گذشته اندازه یک 
تیم قهرمان امتیاز جمع کرد و با بدشانسی 
قهرمان نشد و در فصل جدید هم جدایی 
زودهنگامی از استقلال داشت. گاهی اوقات 
کاری از  که دیگر  شرایط طوری می شود 
دست سرمربی ساخته نیست و متأسفانه 
اختلاف های مدیریت با کادر فنی شرایط 
را بد کرد و در نهایت نکونام هم جدا شد. 
گر مدیریت استقلال  نامجومطلق افزود: ا
قصد کار کردن با نکونام را نداشت باید قبل 
از شروع فصل سرمربی را عوض می کرد و 
تغییر مربی در این مقطع زمانی، استقلال 

را با مشکلات زیادی روبه رو خواهد کرد. 

حلقه مفقوده تیم ملی، خط میانی است 

تیم ملی مقابل ازبکستان یکی از بازی های خوب خود را 
گذار نکردن نتیجه برابر  انجام داد، اولویت اصلی ازبکستان وا
گر فشار بیشتری را می آورد برتری  گرانش بود. ایران ا تماشا
در خانه این حریف میسر می شد. در کل عملکرد تیم ملی 
قابل قبول بود و برتری خود را به حریف نشان داد. شخصیت 
تیمی بالای تیم کشورمان پس از 10 نفره شدن بیشتر حس 
شد، چون بازی بهتری ارائه کردیم و این روند امیدوارکننده 
گر سرعت بازیکنان هجومی این تیم  است. برابر قطر هم ا
را مهار کنیم و فضا را از آنها بگیریم، شانس بیشتری برای 
برنده شدن خواهیم داشت. اینکه بازی روی زمین چمن 
کتوری است که به تیم ملی  با کیفیت برگزار می شود، اولین فا
کشورمان کمک خواهد کرد. متأسفانه شرایط آن را نداریم 
تا در داخل کشور میزبان باشیم، اما به طور کل توان تیمی 
بهتری را داریم. قطر به لحاظ کیفی سطح پایین تری از ما 
ک  دارد ولی نکته مثبت این تیم بازیکنان سرعتی و خطرنا
آن در بخش تهاجمی هستند که حتماً باید کنترل شوند تا 
نتوانند کاری را از پیش ببرند. البته من معتقدم بازی ما با دو 
مهاجم روش خیلی منطقی نیست، چون هر دو مهاجم ما 
گی های نزدیک به هم دارند و نمی توانند مکمل خوبی  ویژ
برای یکدیگر باشند. در خط هافبک هم سعید عزت اللهی 
که عملکرد خوبی برابر ازبکستان داشت به نوعی تنها است. 
بازیکنی که عزت اللهی را تکمیل کند در تیم ملی نداریم. 
این موضوع روند بازی سازی را برای تیم ملی دچار مشکل 
کرم عفیف در نیمه نهایی جام ملت ها و دیدار با  می کند. ا
استقلال در لیگ نخبگان، تیم های کشورمان را آزار داد، 
مشخصاً او بهترین بازیکن تیم ملی قطر است. خیلی اهمیت 
دارد بازیکنی با این میزان خلاقیت و هوش لحظه ای فضا و 
فرصت پیدا نکند. خیلی مهم است در زمانی که در حمله 
قرار می گیریم انتقال منفی ما به شکلی باشد که فرصتی 
کرم عفیف  به بازیکن سرعتی، تکنیکی و خلاقی، چون ا
نرسد. باید ایده و برنامه داشته باشیم تا این بازیکن و دیگر 
که  کنند  مهره های تأثیرگذار قطر بتوانند نمایشی ارائه 
شرایط به ضرر ایران شود. ما بهتر از قطر هستیم و می توانیم 
با تمرکز بالا و اجرای صحیح برنامه های خود به برتری 
برسیم تا در ادامه راه شرایط برای صعود بهتر از قبل باشد. 
سرمربی تیم ملی بر اساس ایده ها و تفکرات خود دعوت یا 
عدم دعوت از تمامی بازیکنان را در اختیار دارد. فکر می کنم 
صالح حردانی با وجود آنکه در منطقه راست دفاعی بازیکن 
خوب و پر تلاشی نشان داده، می توانیم از بازیکن دیگری 
گر اصرار بر بازی روی  هم استفاده کنیم. درباره نوراللهی هم ا
سیستم 2- ۴- ۴ باشد بسیار کمک می کند، حلقه مفقوده 
خط میانی ماست که مکمل بسیار خوبی برای عزت اللهی 
است، در برنامه های تدافعی و هجومی هم اثرگذاری بسیار 
بالایی دارد. اما در مورد اینکه نوراللهی باید بابت ترک اردو و 
خروج از ورزشگاه عذرخواهی کند موضوعی نیست که بتوان 
از آن عدول و عبور کرد، چون نظم و دیسپلین در تیم حرف 

اول و آخر را می زند. 
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